
REUNIÓ AMB REGIDORIA D'ESPORTS 
Dilluns 30/10/2023 
 

Assistents: 

Per part de l'ajuntament: 
Francesc Ordoño. Regidor d'esport 
Albert Batlle. Tècnic d'esport 

Per part del Club Arts Marcials Papiol: 
Sergi Borràs. Membre de la junta direc�va 
Jordi Claret. Membre de la junta direc�va 
Miquel Julián. President del club 

 
En aquesta reunió, el regidor d’esports es va comprometre a donar resposta a les diferents 
pe�cions que el club va fer a l’es�u. 
 
La resposta a cada una de les pe�cions van ser: 

1- Excursions a la natura 

Ens comenten que estudiaran la possibilitat de realitzar una ac�vitat a l’aire lliure relacionada 
amb el medi ambient i que parlaran amb les parts implicades. 

2- Claus del club 

En principi, accepten donar-nos una còpia de la clau del pavelló i una clau per als contenidors, 
tret que hi hagi algun impediment legal. 

3- Reposició del material deteriorat 

Ens comenten que tot el pressupost de 2023 es va esgotar el primer semestre i que no poden 
reposar el material enguany, però es comprometen a pagar els danys ocasionats (material 
trencat) a principis de 2024. 

4- U�lització del BAR del pavelló 

Pel que sembla, no és possible la cessió completa al nostre club. No obstant això, per a evitar 
futurs problemes d'ús inadequat: 

- Es comprometen a avisar-nos amb un mínim d'una setmana d'antelació en cas que alguna 
altra en�tat necessi� fer ús del Bar, per a poder recollir documentació sensible, caixa de cabals 
i material. 

- Consultessin si és possible i com canviar la clau del Bar, a més de no donar accés a qualsevol a 
les claus de les diferents sales del pavelló. 

5- Ampliació d’ac�vitats 

Estudiaran una reorganització d’ac�vitats i espais al pavelló, deixant lliure una franja horària 
per fer classes de tecnificació i defensa personal, a més de circuits de psicomotricitat. 

 



6- Gimnàs de l’escola 

Estudiarem la possibilitat de realitzar ac�vitats en el gimnàs del col·legi, u�litzant material 
diferent (el principal problema és l’emmagatzematge i manipulació del tatami en el gimnàs de 
l’escola). 

7-Pancarta del club 

En principi, miraran de traslladar pancartes publicitàries per a poder penjar una pancarta gran 
d'uns 8 metres del nostre club, en lloc de l'actual, en la qual es va reduir i modificar el disseny 
original per a adaptar-la a unes mesures reduïdes. 

8-Esdeveniments espor�us de gran format 

Ens comenten que donaran suport a la realització de compe�cions i esdeveniments espor�us 
de gran format (ens referim a la cessió d'espais i ajuda organitza�va). En cas de poder ajudar-
nos econòmicament (de nou, tret que no quedi diners per a aquestes ac�vitats) tractaran 
d'ajudar. 
 
 
 
 
 

Per a finalitzar, malgrat no poder assegurar una major subvenció per al club (sembla que el 
pressupost serà ajustat), considerem que en general ha estat una reunió sa�sfactòria, en la 
qual s'ha tractat, per part del regidor, d'ajudar en tot el possible i solucionar problemes. 

 

Agraïm especialment el tracte cordial, l’interès per les nostres ac�vitats i la bona fe 
demostrada. 

 

Una atenció pel nostre club molt diferent a la vista des de fa anys. 


